

Amendment #2 to

Procurement of medicines for children with dwarfism of various origins and Anti-D immunoglobulin for the prevention of hemolytic disease of the newborn

for the National Public Health Programme to the Ministry of Health (MoH) in Ukraine

Reference: **96-2018-UNDP-UKR-HP**

Dear Bidder,

Please be aware on the following amendment to the ITB **96-2018-UNDP-UKR-HP** document:

1. Lot #2 – Somatropin, cartridge, syringe-pen, vial with adaptor for injector w/t needle, for children below 10 years is cancelled.

ИЗМЕНЕНИЯ к документу №2

Закупка медикаментов для детей, больных нанизмом различного происхождения и Антирезусного иммуноглобулина для предотвращения гемолитической болезни новорожденных для Национальной программы общественного здравоохранения Министерства здравоохранения (МЗ) в Украине

ССЫЛКА: **96-2018-UNDP-UKR-HP**

Уважаемый участник,

Обратите внимание, что в документ ITB **96-2018-UNDP-UKR-HP** были внесены следующие изменения:

1. Лот №2 – Somatropin, Картридж, шприц-ручка, флакон с адаптером для инжектора с иглой, для детей младше 10 лет, отменен.